
NEWS RELEASE

The Supreme Court of Canada has enacted amendments to its Rules of Practice.  The Rules
Amending the Rules of the Supreme Court of Canada which come into force on October 13, 2006,
were registered as SOR/2006-203 and were published in Part II of the Canada Gazette on September
20, 2006.

An Office Consolidation incorporating the amendments to the Rules and Forms, as well as a guide
to the principal changes will be available on the Court’s web site at www.scc-csc.gc.ca and at the
Court. 

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

La Cour suprême du Canada a modifié ses règles de pratique.  Les Règles modifiant les règles de
la Cour suprême du Canada, qui entrent en vigueur le 13 octobre 2006, figurent dans le règlement
DORS/2006-203 publié dans la partie II de la Gazette du Canada, le 20 septembre  2006.

Vous pourrez consulter, sur le site web de la Cour (www.scc-csc.gc.ca) et vous procurer à la Cour
elle-même, la Codification administrative comportant les modifications aux  règles et formules, ainsi
qu’un guide des principaux changements. 


